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Vergadering Boskoop.                                                                                                                            

De eerste week van maart was een vergaderweek, woensdag hadden we een overleg over 

de Provinciale BBT Boskoopshow van jl. januari. Van de SIS waren Paul Gieskens, Jos en Riet 

van Dorp en ondergetekende aanwezig. We hebben de show geëvalueerd en de datum voor 

2021 op 15 en 16 januari vastgelegd. Dit jaar waren er al wat meer SIS rassen ingeschreven 

en we hoorden veel positieve reacties, dus rekenen we volgend jaar echt op veel meer 

Spaanse duiven.                                                                                                                                     

SIS activiteiten in coronatijden.                                                                                                          

Vrijdag was er bestuursvergadering van de SIS waarin we het programma van de SIS 

activiteiten bespraken en de datums vastlegden. SIS-ALV 9 

mei – SIS zomeravondmeeting 29 augustus – 24 oktober 

SIS-Jongdierenavond - en 11 en 12 december de SIS-

clubshow. Het zag er allemaal mooi uit maar toen kwam de 

coronacrisis en moesten we de ALV verplaatsen naar 12 

september en de extra SIS-avond laten vervallen. Hoe het 

12 september gaat worden is ook spannend, we zitten dan 

nog met de 1.5 m. regel en kunnen maar 40 mensen in de 

grote zaal ontvangen, dit vraagt om creatieve oplossingen. 

Hetzelfde geldt voor de Jongdierenavond en de clubshow, 

400 duiven en de bezoekers in het gebouw, wordt een hele 

uitdaging. We hopen op een coronaprotocol van de NBS en 

KLN als steuntje in de rug. In het ergste geval gaan de 

shows niet door, maarja dit valt in het niet bij al het 

menselijk leed dat het coronavirus al heeft aangericht.                                                                                                                            

Spaanse duivenshow in Baena.                                                                                                        

Nog net voor  corona echt losbarstte waren we ook dit jaar weer met de ‘’Kees 

Mensduivengroep’’ bij de ‘’Nat. Spaanse Kropper Kampioenschappen’’ Ditmaal in het mooie 

dorp Baena in de buurt van Cordoba. Het was weer een mooie trip, wel wat onwerkelijk, de 

show ging door, maar zonder publiek. Hoewel ze voor die gekke Hollanders een uitzondering 

maakten, wij mochten elke dag naar binnen.  
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We hebben ook deze keer weer een mooi aantal 

hokbezoeken gedaan, we starten op een dak 

midden in het oude centrum van het  Klik witte 

stadje Mijas bij het vlieghok van Carlos Loza, 

waar hij schitterend Gorguero’s laat vliegen. We 

bezochten het hoofdkwartier van de 

Gorgueroclub, echte duivenvilla’s en in Martos, 

de bakermat van de Marteño, bij Dani Gallego 

bezochten we het duivenhok met het mooiste 

uitzicht ever! Carlos had weer een mooi 

programma voor ons gemaakt en op de dag dat Spanje echt op slot ging stapten wij s’avonds 

in het vliegtuig naar huis, net op tijd! In de volgende editie van het SISbulletin volgt het hele 

verslag van deze reis.  

Digitale veiling.                                                                                                                                       

Nu de ALV in mei niet doorging hadden we voor de duivenbonnen veiling bedacht dat we die 

digitaal gingen doen. Dat werd een succes, er 

werden 17 bonnen aangeboden die we over 

meerdere dagen via facebook, email en de 

SISsite veilden. Normaal op de ALV bereiken 

we maar een beperkt aantal leden, nu kon 

ieder lid meebieden en er werd zelfs vanuit 

Schotland geboden, George Miller kocht ook 

daadwerkelijk een aantal duivenbonnen. Er 

was nu ook een startbod van € 30,- ingevoerd, 

voor minder gingen ze niet weg, het zijn tenslotte allemaal rasduiven van goede fokkers. En 

het werkte, de bonnen gingen voor mooie bedragen weg, we hebben veel SIS leden aan 

mooie jongen kunnen helpen en voor de SIS kas leverde het € 1.085, - op, een record 

waarvoor we de kopers en verkopers dankbaar zijn.  

Een mooie goudkraag.                                                                                                                        

Het broedseizoen loopt bij mij na een moeizame start lekker. Een stel Jiennensejongen voor 

de duivenbonnen zijn al weg maar de Marteño’s voor George zitten er nog, door de 

coronacrisis komt George niet weg uit Schotland. Bij mijn Marteño’s heb ik weer een mooie 

goudkraag en een witte waar ik wel blij mee ben en bij de Jiennense zitten een paar mooie 

blauwgebanden.  
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Allroundbezoek. 

Na een korte pauze zijn we in april ook weer gestart met het Allround Kampioenschap, als 

eerste waren we bij John Kruiswegt waar we mooie 

Balearen zagen vliegen, in mei bezochten we Arend 

Heijne die met het Allround solo en met het 

groepsvliegen meedeed, de lucht was vol met 

Jiennensen en Cees Schreuder liet een paar mooie 

Qubrado Murciano’s vliegen. Bij Arthur Scholte zagen 

we een aantal mooie Gaditano’s die super vlogen en 

waar het heel gezellig was maar door al het bezoek dat 

langs kwam konden we ons helaas niet echt aan de 1.5 

m. regel houden, maar we leven allemaal nog! Diezelfde 

dag zijn we s’morgens eerst nog bij Dinand Blankenberg 

langs geweest wat ook heel mooi was maar daar lezen 

jullie ook meer over in het volgende SISbulletin. Met het 

Allround gaan we nu wat langer door, daar de 

clubdagen pas in december zijn kunnen we tot eind 

oktober langskomen. Dus mochten ze nu door de 

broedperiode en straks door de rui wat minder vliegen, geen probleem dan komen we wat 

later, blijven trainen, Keep them Flying! 

 

 


